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Triple Hills 串燒三山 x City Walk 城市之路 

No. of checkpoint Distance Time Elevation 

8 ~12km ~3-4hrs 320m 

 

Full Route: Google Map (Triple Hills x City Walk); 

Separate Route*: Google Map (CityU x Triple Hills); Google Map (CityU x City Walk) 

* participants can complete the route in two goes 

 

 
 

Suggested Route: 

CityU → Berwick Street → Garden Hill → Berwick Street → Bishop Hill → Tong Yam Street → Festival 

Walk → Junction Road → Lok Fu Park → Checkerboard Hill → Kowloon Tsai Park → Inverness Road → 

Junction Road →  Kowloon Walled City Park → Tung Tsing Road → Lok Sin Road → Kai Tak River Trail → 

Tung Kwong Road → Wong Tai Sin Temple  

https://www.google.com/maps/d/u/0/edit?mid=1eH6jz1bagZO0eXipuEn6jIzA2pQ7q3Yb&usp=sharing
https://www.google.com/maps/d/u/0/edit?mid=129SDKQJqxaNHjbMXKJSuI3nI0rLDvx0D&usp=sharing
https://www.google.com/maps/d/edit?mid=1wWBH_jLYIyTAHNN0IWJ7LSzsBQvw5bkd&usp=sharing
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Checkpoints  

Checkpoint 1 Lau Ming Wai Academic Building 

  
Checkpoint 2 - Trigonometrical Point (標高柱) of Garden Hill 

  
Checkpoint 3 – Road Sign “TO BERWICK STREET”  

  
Checkpoint 4 – Checkerboard Hill (Lok Fu Service Reservoir Rest Garden) 
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Checkpoint 5 - Kowloon Tsai Park (flower bed next to Kowloon Tsai Sports Ground) 

  
Checkpoint 6 – Kowloon Walled City Park  

  
Checkpoint 7 - Kai Tak River Trail 

  
Checkpoint 8 – Wong Tai Sin Temple  
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Checkpoints Information 

Checkpoint 2: Garden Hill 嘉頓山 

位於深水埗的一座小山丘，最高點為海拔 90.6 米（297 英尺）。名稱來自山下附近的嘉頓廠房。

山上能俯瞰深水埗及石硤尾公共屋邨，以及眺望昂船洲大橋，也是欣賞夕陽及夜景的熱點之一。 

A small hill located in Sham Shui Po, the highest point is 90.6 meters (297 feet) above sea level. The 
name comes from the Garden Factory near the foot of the mountain. The mountain overlooks the public 
housing estates of Sham Shui Po and Shek Kip Mei, as well as the Stonecutters Bridge. It is also one of 
the hotspots for enjoying the sunset and night view. 

 

Checkpoint 3: Bishop Hill 主教山 

位於深水埗區的一座山丘，最高點為海拔 86.6 米（284 英尺）。主教山名字源於區外人士因山周

圍有不少基督教教堂，因此取名主教山。 

A hill located in Sham Shui Po District, the highest point is 86.6 meters (284 feet) above sea level. The 
name of “Bishop” comes from people outside the district, as there were many Christian churches 
around the mountain, it is thus named Bishop Hill. 

Checkpoint 4: Checkerboard Hill 格仔山 

位於九龍仔，最高點為海拔 98 米（322 英尺）。因位置鄰近舊機場機場跑道，當年山上被塗上一

格格顏色，作為跑道定位之用，引導航班降落，因而得名「格仔山」。 配水庫休憩公園有一大片

草地，可供人野餐休息之用。 

Located in Kowloon Tsai, the highest point is 98 meters (322 feet) above sea level. Because it is located 
close to the runway of the old airport, the mountain was painted with checker during that time, which 
was used to locate the runway and guide flights to land, hence naming it "Checkerboard Hill". The 
Service Reservoir Rest Garden has a large grass area for people to have picnics and rest. 
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Checkpoint 5: 九龍仔公園 Kowloon Tsai Park 

位於九龍仔延文禮士道，佔地 11.66 公頃。 

It is a park located on Inverness Road in the Kowloon Tsai area, with the area of 11.66 ha. 
 

Checkpoint 6: 九龍寨城公園  Kowloon Walled City Park 

位於九龍城區的一個公園，以中式江南園林形式設計，其前身為九龍寨城，是香港最具歷史性的

地點之一。整個公園佔地三萬一千平方米，共分為八個不同景區。 

It is a historical park in Kowloon City, which is designed as a Jiangnan garden of the early Qing 
dynasty. It was a military stronghold, occupying one of the most historic sites in the territory. The 
park covers 31,000 square metres and is divided into eight scenic zones. 
 

Checkpoint 7: 啟德河 Kai Tak Nullah 

香港東九龍主要排洪渠道之一，總長度約 2.4 公里，由蒲崗村道起，沿彩虹道經東頭邨和太子道

東至啟德發展區，最後連接維多利亞港。 

It is an important nullah or watercourse located in East Kowloon. The total length is about 
2.4km, flowing from Po Kong Village Road along Choi Hung Road, pass Tung Tau Estate and 
Prince Edward Road East, into Kai Tak Development Area before discharging into the Victoria 
Harbour. 
 

Checkpoint 8: 黄大仙廟/ 赤松黃大仙祠 Wong Tai Sin Temple 

香港的一座著名廟宇，位於黃大仙，佔地約 18,000 平方米，由非牟利慈善團體嗇色園管理，為

香港一級歷史建築。 

A famous temple located in Wong Tai Sin, with an area of approximately 18,000 square metres. 
It is run by a non-profit organization Sik Sik Yuen. It is a Grade I historic building in Hong Kong. 
 
 
 
 
 


